
Mil Palmeras Boulers 
Association Socio Cultural de Pensionistas de Mil Palmeras 

    

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Mil Palmeras Boulers  
2024-10-30 Mil Palmeras 

Närvarande  Ove Rydberg, ordförande, tävlingsansvarig 
Annika Tyxhén, sekreterare, vice ordförande 
Lars Kronvall, kassör 
Ewa Manderstedt, sekretariat, personalansvarig 
Peter Falk, IT-ansvarig 

Adjungerad Ulf Johansson, banansvarig 
 

 

1  Protokoll 

Dagens protokoll justeras av ordförande 

2  Föregående protokoll 
 
UA 

3  Ekonomi/bank 

Föreningens ekonomi är bra och ordförande har lämnat över redovisningen för 
sommarens spel till vår nya kassör. 
Vi har fortsatt dialog med banken gällande ordförandes ensamrätt att förfoga över 
klubbens konto.  

4  Möte med kommunen 

Ordföranden Ove och sekreterare Annika har varit i kontakt med kommunen gällande 
bestämmanderätt över boulebanorna. Vi fick klara besked om att det är kommunens 
mark och vem som helst kan när som helst komma att spela på banorna. Vi får 
försöka ha bra dialoger med de som kommer, både mindre och större sällskap. 

Vi har noterat att många kommer med cykel till våra speldagar och de står parkerade 
lite här o där, därför frågade vi om kommunen kan ordna med cykelställ och de 
kommer att sätta dit sådana. När vet vi dock inte. 

5  LadyBoulen 

LadyBouletävlingen blev en succé. Vi var 24 lag och till nästa gång får vi lobba lite 
mer så vi får ihop 30 lag och spel på alla banorna. 

6  Serieföreningens höstmöte 

Serieföreningens styrelse har fått uppdraget att förnya upplägget för seriespelet. Det 
nya förslaget kommer att redovisas på årsmötet i januari 2025. 
 



7  Vänskapsmötet, KM, seriespel 

När detta möte hölls var allt förberett inför vänskapsmötet med Horizonte den 3/11. 
Priser, bemanning, diverse drycker, korv, dukar, muggar, lotterier mm var inhandlat. 
Allt började bra men när blixtar, regn och åska blev för intensivt avbröts spelet efter 2 
spel.  
Resultatet för seriespelet finns på Serieföreningens hemsida. 
KM DD 5/11 resultat finns anslaget och på Facebook 
KM HD 7/11 sköts upp till 14/11. 

8  Banansvariga 

Akut underhåll görs men till våren kommer det inrättas en arbetsgrupp för att snabbt 
kunna göra nödvändigt underhåll på flera av banorna. 

9 Bemanning jul/nyår 

Ordföranden Ove åker till Sverige 24/11 och IT-ansvarige Peter tar över ansvaret till 
14/12. 
En lista för veckovärdar under julveckorna sättes upp och Eva ansvarar för aktiviteter 
och bemanning fram till februari. 

10  Övriga frågor 

Nya klubbmärken ska beställas för medlemmar att köpa och själva fästa på valfritt 
plagg. 
Sjukvårdslådan ska fyllas på. Vi kollar om apoteket gör detta. 
 

11  Nästa styrelsemöte 

Onsdag 2024-11-20 kl 12.00 på Olympia 

Mil Palmeras 2024-11-09 

Vid protokollet:    Justeras:  

 
 

Annika Tyxhén   Ove Rydberg 
  


